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verzekeringen): 
c. voorlichten en onderzoek reguleren (Ambrosiushoeve). 
Regionaal dient naar mening van de vergadering 
'Voorlichting en Onderwijs voorde jeugd' haar plaatsje te 
verkrijgen c.q. te behouden. Moet reizen met bijen 
mogelijk blijven. Dat vraagt om duidelijke discipline! 
En stimulerende activiteiten moeten de support daartoe 
aandragen. Onze Bond van de ABTB-imkers heeft dan 
ook als slotconclusie: Bedrijfsraad uitbouwen tot 
`Federatie Imkersverenigingen Nederland'. 
De jaarstukken worden gepresenteerd en op perfecte wijze 
door onze voorzitter toegelicht. De heer Ravestijn brengt 
het bestuivingsreglement aan de orde. Er is nog geen 
antwoord van LTO ontvangen. 
In zijn slotwoord brengt de voorzitter dank aan allen die 
zich in de afgelopen periode hebben ingezet voor de 
imkers-belangen. Uw verslaggever heeft getracht in een 
'nutshell' de belangrijkste facetten weer te geven. 
Met intens veel dank aan onze voorzitter. die de 

120 vergadering op perfecte wijze inhoud heeft gegeven. 
Bernard, we zijn je weer veel dank verschuldigd. 

r 

LLTB 

Van de bestuurstafel 
Jan Caris 
Verslag van de hoofdbestuursvergadering van 27-02-1999. 
• Er wordt mededeling gedaan van de instelling van een 
landelijke werkgroep 'Amerikaans vuilbroed'. In 1999 zal 
een grootschalig onderzoek plaatsvinden. 
• Het bestuur is voor een verdergaande samenwerking tus-
sen de drie zuidelijke bonden; fusie is niet bespreekbaar. 
Het bestuur is van mening dat publicaties in Bijen over 
fusie het proces niet in positieve zin beïnvloeden. 
• Het bestuur van de Honingzemerij heeft medegedeeld 
met ingang van 2000 te willen stoppen met het in op-
dracht van de Bonden distribueren van suiker en met de 
bijenverzekering. Verder zal op zeer korte termijn worden 
gestopt met de verkoop van imkersartikelen. Er zal nog 
overleg gepleegd worden hoe we in het vervolg de bijen-
verzekering gaan regelen. Aan verzekeringsmaatschappij 
Vegio is gevraagd naar hun standpunt met betrekking tot 
het meeverzekerd zijn op de polis WA-particulier van het 
risico van wettelijke aansprakelijkheid in verband met het 
houden van bijen. Het ontvangen antwoord roept weer 
nieuwe vragen op. Er zal nader overleg plaatsvinden. 
• De voorzitter informeerde de HB-leden over de laatste 
ontwikkelingen met betrekking tot de verkoop van de 
Honingzemerij. Afgesproken werd dat de heer J. Slots op 
de komende algemene vergadering een toelichting op de 
verkoop zal geven. Het overgrote deel van de vergadering 
wordt besteed aan de voorbereiding van de algemene 
vergadering van 28 maart a.s. 

J.Beekman. 
Het voltallige Bondsbestuur vergaderde op 18 februari 
1999. De volgende zaken zijn in deze vergadering 
besproken: 
• Bijen maandblad voor imkers 
Twee artikelen in Bijen t.w. 'fusie' in het januarinummer 
en een reprimande voor alle Verenigings/Bondsbesturen in 
het februarinummer 1999 hebben de aandacht getrokken. 
Afgesproken is. om e.e.a. te bespreken met de college 
van de 2 andere Zuidelijke Bonden of er op gereageerd 
zal worden. 
• Ingekomen/uitgaande stukken 
- 4 brieven m.b.t. subsidie aanvragen zijn afgehandeld, 2 
gewijzigd en 2 ongewijzigd. De onderwerpen waren; 
schoolbezoek, lezingen en marktbezoek (met of zonder 
verkoop van bijenproducten). 
- 4 aanvragen voor decoraties, 2 gouden en 2 zilveren 
spelden zijn afgewerkt. De Bondsbestuursleden die het 
dichts bij de jubilaris wonen zullen de onderscheidingen 
uitreiken. 
- 3 inhoudelijk dezelfde brieven zijn binnengekomen, 
n.l.extra aandacht preventie AVB. 
Het Bondsbestuur onderschrijft dit volkomen. Zie verder 
hiervoor de vele zeer goede artikelen in Bijen. Wat men 
moet doen en zeker wat men moet laten m.b.t.preventie 
AVB. 
- Schrijven Commissie Honing van de VBBN is besproken. 
Alle keurmeesters van de BvB NCB krijgen van dit 
schrijven een kopie en het verzoek om zich aan te melden 
voor deze bijscholing voor het keuren van honing. 
Namens het Bondsbestuur zal J. Beekman aan deze 
bijscholing deelnemen. 
- Aan 4 verenigingen is een schrijven verzonden met het 
verzoek om de achterstallige contributie 1998 te voldoen. 
De boeken 1998 kunnen dan afgesloten worden. 
- Brief met het verzoek om medewerking voor het 
vestigen van een imkerij in Nederland is door het 
Bondsbestuur niet gehonoreerd. 
- Verzoek om het goede Bondsstatuut/reglement en het 
tekenen van de aanvraag voor volledig rechtspersoon, dat 
naar de notaris moet, door resp. vereniging Alphen en 
Bladel is afgewerkt. 
- Subsidieverzoek vereniging Reusel inzake lezing als 
kringactiviteit is toegewezen. 
- Schrijven van ZLTO voor een bijeenkomst met het 
onderwerp 'Marktwerking en agrarisch ondernemerschap' 
zal door de voorzitter afgehandeld worden. 
- Stukken m.b.t. het overleg met de 2 collega Bonden 
zoals besproken is in de Algemene vergadering 1998 zijn 
in het bezit van A. Rietveld en de voorzitter, ter 
voorbereiding van het gesprek met genoemde collega's. 
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